
Rada Miejska w Szczuczynie 

Protokół nr 10 

 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:21 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Chyliński 

2. Wojciech Dylewski 

3. Witold Jabłoński 

4. Grzegorz Mariusz Jaczyński 

5. Weronika Anna Januszewska 

6. Michał Kaliszewski 

7. Barbara Marcinkiewicz 

8. Marek Niebrzydowski 

9. Przemysław Piwko 

10. Natalia Rydzewska 

11. Paweł Sokołowski 

12. Wiesława Wróblewska 

13. Daniel Zyskowski 

14. Marcin Zyskowski 

15. Wojciech Zyskowski 

Pozostali obecni: M. Wileński Burmistrz, J. Budzińska Sekretarz, M. Jarmutowska Skarbnik, K. 

Wysocki Prezes WPK TBS, D. Łaguna Kierownik OPS-u, K. Skrodzka Dyrekto Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego, Kierownicy Referatów, sołtysi według załączonej listy obecności 

1. Otwarcie obrad. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

3. Przedstawienie dziennego porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Weronika Anna 

Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, 



Wojciech Zyskowski 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Weronika Anna 

Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, 

Wojciech Zyskowski 

 

5. Informacja Prokuratora Rejonowego w Grajewie o wynikach pracy osiągniętych w 2024 roku w 

zakresie prowadzonych w jednostce postępowań karnych oraz działalności poza karnej. 

Informację odczytała Pani Przewodnicząca, stanowi ona załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Burmistrza z pracy i realizacji uchwał: 

Nawiązując do wypowiedzi z ostatniej sesji Pan Burmistrz poinformował, iż w związku z wcześniejszym 

donosem dostał wezwanie do prokuratury. Podkreślił jednak po raz kolejny, że działania te nie mają nic 

wspólnego z obecnym stanowiskiem (a wcześniej prowadzoną działalnością gospodarczą) i w żaden 

sposób nie wpłyną na jego funkcjonowanie. 

 

- podziękowania za organizację i udział w WOŚP, 

- 30.I.25 ogłoszono listę rankingową z dofinansowaniem dróg: odcinki Milewo-Niećkowo oraz Guty-

Gutki nie znalazły się na tej liście, Guty-Bzury były na liście rezerwowej ale już dziś wiemy że nie będą 

realizowane, zrealizowana będzie droga Bęćkowo-Zacieczki na którą już odbył się przetarg i wyłoniliśmy 

wykonawcę, 

- 03.II.25 – cykl spotkań dotyczących Planu Ogólnego, 

- 06.II.25 – sprawozdanie roczne i odprawa roczna w Komendzie Powiatowej  Policji w Grajewie, 

- 08.II.25 – 35 lecie firmy TORPOL, 

- sprawozdania roczne jednostek OSP, 

- Urząd Marszałkowski – spotkanie odnośnie Gminnego Programu Rewitalizacji, 

- 16.II.25 – charytatywny turniej piłki siatkowej, 

- 19.II.25 – obrady Sesji nadzwyczajnej, 

- 20.II.25 – spotkanie z mieszkańcami Niedźwiadnej, Załusk, Czarnowa i Mazewa odnośnie inwestycji 

wiatrowej na terenie gminy, kolejne takie zaplanowane jest na 02 kwietnia, 



- spotkanie z wykonawcą oczyszczalni ścieków, 

- spotkanie z Zarządem Klubu Wissa odnośnie zaplanowanych rozgrywek w sezonie, 

- 02.III.25 – organizacja biegu Tropem Wilczym, 

- 03-04.III – udział w Europejskim Kongresie Samorządów, 

- 05.III.25 – spotkanie z mieszkańcami odnośnie Programu Rewitalizacji, 

- 07.III.25 – otwarcie Żłobka Miejskiego w Szczuczynie, 

- 11.III.25 – obchody Dnia Sołtysa, 

- 12.III.25 podsumowanie działalności BCK, 

- 18.III.25 – spotkanie z Ministrem Stefanem Krajewskim i obiecana pomoc w organizacji Dorzynek 

Powiatowych, które w tym roku odbędą się w Szczuczynie, 

 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Szczuczyn za 2024 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań. 

 

 

8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczuczynie za 2024 rok oraz potrzeby w 

zakresie pomocy społecznej na 2025 rok. 

 

Sprawozdania w formie prezentacji przedstawiła Pani Dorota Łaguna Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczuczynie. Stanowią one załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwała Nr 76/X/25 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tych 

opłat w Żłobku Miejskim prowadzonym przez Gminę Szczuczyn, co stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tych opłat w 

Żłobku Miejskim prowadzonym przez Gminę Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Weronika Anna 

Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, 

Wojciech Zyskowski 



 

b) uchwała Nr 77/X/25 w sprawie zmian w budżecie gminy Szczuczyn na 2025 rok, załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Szczuczyn na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Weronika Anna 

Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, 

Wojciech Zyskowski 

 

c) uchwała Nr 78/X/25 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Grajewskiemu, co stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Grajewskiemu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Weronika Anna 

Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, 

Wojciech Zyskowski 

 

10. Sprawy różne. 

 

Wojciech Dylewski Radny– wpłynęło dziś do mnie pismo od pełnomocnika Pani Natalii Rydzewskiej. W 

dniu 20 lutego, podczas zebrania z mieszkańcami wsi Załuski, Czarnowo, Mazewo ja powiedziałem do 

Burmistrza …. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – ja przepraszam, to może Pan Dylewski przeczyta całość tego 

pisma, tak będzie lepiej. 

Wojciech Dylewski Radny – jest Pani pewna, że przeczytać? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – jak najbardziej. 

Wojciech Dylewski Radny– odczytał pismo (treść pisma pisana kursywą) 

 W dniu 20 lutego, na spotkaniu z mieszkańcami wsi Niedźwiadna, Czarnowo, Czarnówek,  Mazewo, 

Załuski, Chojnowo, które odbyło się w Urzędzie Miejskim w Szczuczynie w związku z planowanymi 



farmami wiatrowymi w tamtych lokalizacjach, publicznie rozpowszechnił Pan nieprawdziwe informacje, 

twierdząc, że farma wiatrowa nie powstała we wsi Chojnowo w związku ze złożeniem przez moją klientkę 

Natalię Rydzewską podania o pracę w Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej w Grajewie i jej 

rzekomym dogadaniem się z Dyrektorem tej stacji (od razu mówię, że nic takiego nie wypłynęło z moich 

ust) i publicznie wygłoszonym zdaniem, które miało dotyczyć zapewnienia miejsca pracy w zamian za 

zaniechanie budowy wiatrowej farmy we wsi Chojnowo. 

Skoro Pani twierdzi, że ja takie coś powiedziałem, to jeśli Pani naprawdę miała na to wpływ to ja 

powinienem z góry za to Pani podziękować, że te wiatraki zostały odsunięte a nie wręcz przeciwnie jak 

Pani to rozumie. 

Zarówno moja klientka jak i Dyrektor Stacji Epidemiologicznej stanowczo zaprzeczają jakoby takie 

rozmowy miały miejsce. Takie rozmowy nie odbyły się również między Dyrektorem a Burmistrzem, co 

również Pan zainsynuował. Działanie te naruszyły dobre imię mojej klientki, godność oraz zaufanie 

społeczne a także spowodowały negatywne konsekwencje w życiu osobistym i zawodowym. 

To proszę mi wyszczególnić co tu się zadziało takiego w Pani życiu, że tak się zmieniło? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – niech Pan doczyta do końca, bo ja nie mam nic do dodania , tam w 

tym piśmie jest wszystko zawarte. Jeżeli Pan chce może Pan się skontaktować z moim adwokatem. Pan 

pomówił mnie na tym spotkaniu. 

Wojciech Dylewski Radny – to nie adwokat tylko radca prawny, nie ma żadnego telefonu do kontaktu. Ja 

nie będę tu się przez nikogo tłumaczyć. Tu Pani mnie straszy, że jeśli nie wykonam tego co tu sobie Pani 

zażyczyła, jakiś przeprosin na BIP, Facebook, opłaty 5 tys. zł. na ZOL…Takie coś to sąd przede 

wszystkim wydaje a nie radca prawny. Po drugie jeżeli Pani twierdzi, że ma takich świadków, którzy to 

potwierdzą toczka w toczkę co Pani tu napisała to ja chcę Pani przypomnieć, że na tym spotkaniu dużo 

ludzi było z okręgu z którego ja tu przyszedłem. Nic takiego nie powiedziałem. I to jest tyle w temacie. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – jest Pan Radny pewny? Proszę pamiętać, że jest to nagrywane. 

Wojciech Dylewski Radny – tak jestem pewny. Skończyłem i nie mam zamiaru polemizować z Panią na 

ten temat. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – Pan zaprzeczył, ale to jest nie prawda i mam  akurat na to dowody. 

Józef Karwowski Sołtys wsi Lipnik – Panie Burmistrzu, przez Lipnik jeżdżą ciężkie samochody z 

drzewem, droga długo nie wytrzyma tego tonażu. 

Mieszkaniec wsi Czarnowo odczytał w imieniu mieszkańców pismo dotyczące problemów z planowaną 

inwestycją instalacji wiatrowych. 

Treść pisma odtworzona z nagrania: 

 

„W przepisach ustawy z 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym istnieją 

zapisy m. in. art. 36, który stanowi, że w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą, 

korzystanie z nieruchomości lub jej części w dotychczasowy sposób zgodne z dotychczasowym 

przeznaczeniem stanie się niemożliwe lub istotnie ograniczone, właściciel albo użytkownik wieczysty 

nieruchomości może żądać od gminy odszkodowania za poniesione rzeczywiste szkody albo wykupienie 

nieruchomości lub jej części.  



Czy gmina podjęła się wyliczenia kosztów związanych z ewentualnymi odszkodowaniami? Czy wydatki te 

zostały zaplanowane w budżecie gminy? 

Czy prawdą jest, że prąd z wiatraków wpłynie nie do lokalnych odbiorców lecz do głównego dystrybutora 

i jest sprzedawany po cenie ustalonej przez niego? Czy gmina w tym zakresie poczyni jakieś ustalenia? 

Z punktu widzenia finansowego, korzyści dla gminy z instalacji wiatrowych oznaczają niewielką kwotę 

podatku od nieruchomości w postaci 2% liczonych tylko od 10% wartości elektrowni tzn. jedynie od 

elementów budowlanych, fundamentów, masztów a nie od drogich urządzeń elektrowni tj. komputery, 

transformatory, turbiny itp. 

Prof. M. Podolak-Dawidziak, prof. A. Janisiaka, dr M. Gorczycy, dr A. Kozika,  

mgr R. Januszewskiego i mgr B. Tomeczko w publikacji „Elektrownie wiatrowe a zdrowie” stwierdzili, że 

hałas turbin wiatrowych prowadzi do trwałego uszkodzenia słuchu. Oddziaływanie na organizmy ludzkie 

niesłyszalnych dźwięków niskiej częstotliwości, w szczególności infradźwięków generowanych przez 

turbiny wiatrowe oraz błyski światła słonecznego odbijające się od łopat w dzień i migające nocą światła 

ostrzegawcze powodują choroby, patologie ogólnoustrojowe określane w medycynie jako choroba 

wibroakustyczna lub syndrom turbin wiatrowych. Praca wirników oddziałowuje niekorzystnie na uprawy, 

co może powodować poważne zakłócenia w rolnictwie, sadownictwie i warzywnictwie. Wpływa 

niekorzystnie na migrację zwierząt, zakłócają odbiór telewizji, telefonów komórkowych. Wytwarzają silne 

pole elektromagnetyczne. 

Czy gmina będzie brała pod uwagę fakt, że część mieszkańców i ich dzieci boryka się z problemem 

zdrowotności, które mogą być większe z powodu pracy wiatraków. Pani ……..….. i jej 

mąż…………mieszkańcy wsi ….….. mają troje dzieci chorych na ….…. Jak ta rodzina ma funkcjonować 

po wybudowanie wiatraków? 

Z prowadzonych w 2024r. przez rząd konsultacji, wynika że funkcjonowanie elektrowni wiatrowych musi 

być dotowane przez państwo. W przeciwnym wypadku produkcja energii przez firmy się tym zajmujące 

nie jest opłacalna. Obecnie po ustaniu dotacji likwiduje się farmy wiatrowe na Bałtyku, gdyż są 

nieopłacalne.  

Wiatraki budowane są przez spółki z o.o. (z reguły celowo), które w każdej chwili mogą zostać zamknięte. 

I to mieszkańcy zostaną pozostawieni z problemem. 

 Czy gmina przewiduje w tym zakresie jakieś zabezpieczenia finansowe od inwestora?  

Czy gmina, że istotnie zmniejszy się możliwość powadzenia inwestycji związanych z rozbudową 

miejscowości w pobliżu wiatraków? Nasze wsie zostaną praktycznie pozbawione możliwości rozbudowy.  

Czy gmina podjęła działanie w celu określenia liczby mieszkańców potencjalnie zainteresowanych 

przystąpieniem do umowy z inwestorem elektrowni wiatrowych?  

Czy podjęto jakiekolwiek prace zmierzające do określenia zasad współpracy mieszkańców gminy z 

inwestorem a także inwestorów z gminą? Pytanie to dotyczy nowo uchwalonej ustawy wiatrakowej. 

Dotyczy to partycypacji społeczności gminy w zyskach i obniżeniu ceny prądu dla mieszkańców. 

Dlaczego Pan Burmistrz zmienił zdanie co do wizualnego oddziaływania wiatraków na miejscowości: 

Czarnowo, Załuski, Mazewo wyrażając wcześniej pozytywną opinię projektu mpzp gminy Biała Piska, 

Z komentarzem [KZ1]:  
W protokole nie wymieniono  

danych osobowych miejsca  

zamieszkania rodziny ani 

 jednostki chorobowej ze  

względu na to iż nie wiemy  

czy odczytujący pismo miał 

 zgodę tych Państwa na  

upublicznienie ich  danych 

 osobowych i wrażliwych. 

 



dlatego ze wiatraki będą znajdowały się w odległości 7 km od tych miejscowości. W chwili obecnej 

planuje się możliwość ich ustalenia kilkaset metrów od nich. Postanowienie z dnia 19.08.24.  

Na jakim etapie znajdują się prace dotyczące wydania decyzji środowiskowej dotyczącej lokalizacji 

elektrowni wiatrowych. Czy prawdą jest, że kilka lat temu Pan Burmistrz sam sprzeciwiał się lokalizacji 

wiatraków w sąsiedztwie należącej do Jego nieruchomości? I czy Jego działania związane z ty nie są 

etyczne? 

Chciałbym zacytować słowa Pana Burmistrza „Jeżeli wierzycie w siebie i nie boicie się wyzwań, to nie 

ma rzeczy niemożliwych. Przed nami stoją wielkie cele i ambicje. Ambitne projekty, za każdym z nich stoi 

jedno – dobro mieszkańców. Wierzcie, że to dobro mieszkańców jest dla mnie niezmiernie ważne.” 

Protest podpisało 100 osób. Pan nie liczy się dzisiaj z Naszym zdaniem. Pan Burmistrz przedstawia jeden 

argument – 4 mln dla gminy, my mieszkańcy przedstawiamy kilkanaście przeciw. Takie wartości jak 

zdrowie, komfort życia, spokój psychiczny są wartościami, których nie kupimy za żadne pieniądze. 

Dziękuję bardzo. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – Panie Burmistrzu, chce Pan się odnieść? 

Marcin Wileński Burmistrz – tych pytań padło tyle, że chyba w jednej wypowiedzi nie da rady. Powiem 

tylko, że gdybym nie liczył się z Państwa zdaniem, to nie organizowałbym i zapraszał Państwa na 

spotkania. Proszę złożyć to pismo na sekretariacie, przeanalizujemy je i na pewno odpowiemy. A na 

kolejne spotkanie już dziś zapraszam Państwa za tydzień na 12, na tej sali konferencyjnej. 

(do dnia pisania niniejszego protokołu, tj.31.III.25 w/w wymienione pismo do Urzędu Miejskiego nie 

wpłynęło) 

Pani Barbara Marcinkiewicz odczytała dwa pisma, jedno skierowane do sołtysów, drugie będące swoistą 

odpowiedzią do odpowiedzi na interpelacje (stanowią one załącznik nr 7 i 8 do niniejszego protokołu) 

Marcin Wileński Burmistrz– proszę pamiętać, że decyzji nie podejmuje Burmistrz i Przewodnicząca ale 

cała Rada. 

Barbara Marcinkiewicz Radna– czy Państwo umiecie słuchać ze zrozumieniem, mi chodzi o to że na 

Komisjach nie ma Kierowników Referatów! 

Barbara Słodzińska sołtys wsi Wólka – z boku to wygląda tak jakby Pani szukała tylko haków. Uważa 

Pani, że ma takie prawo, takiego drążenia. Pan Burmistrz i Radni zostali wybrani przez całą gminę i mają 

wręcz obowiązek ze sobą współpracować. Trzeba rozmawiać, dyskutować ale z szacunkiem.  

Wojciech Dylewski Radny– Pani Basi przecież chodzi o rozmowę. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – nie będzie mnie Pani pouczać, szacunek to ja mam do Burmistrza, taki 

jak On do mnie. Czy nie jest fajnie, jak sesja jest prowadzona w taki sposób jak chciałam. Gdyby nie 

moje interpelacje nadal byłoby tak jak było. 

Barbara Słodzińska sołtys wsi Wólka – a co Pani w tym widzi fajnego? 



Marcin Wileński Burmistrz – nie wiem doprawdy do czego ta polemika prowadzi. Powtarzam po raz 

kolejny, ze ja jestem dostępny w Urzędzie, można przyjść i rozmawiać. Rozumiem, ze jesteśmy nowi, 

docieramy się  ale musimy wypracować wspólną ścieżkę.  

Paweł Sokołowski Radny złożył projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Przelotnej w 

Szczuczynie, co stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Marcin Wileński Burmistrz – tak to bardzo dobry pomysł, potrzebujemy dodatkowych miejsc 

parkingowych. 

Wojciech Dylewski Radny – Pan, Panie Burmistrzu mówi o współpracy. To dlaczego po wyborach 

zorganizował Pan spotkanie z wybranymi radnymi a Nas, pięciu Pan pominął. Na spotkaniu tym 

sugerował Pan kto powinien zostać Przewodniczącym. Jak się Pan do tego odniesie, bo mnie to już boli 

od 9 m-cy. Skoro dziś jesteśmy tacy szczerzy, to chcę ten temat wyjaśnić. 

Natalia Rydzewska – Pani Basiu pamięta Pani jak wracałyśmy ze spotkania w BCK i Pani powiedziała 

„Ty uważaj Natalka bo Kaliszewski jeździ do Dylewskiego i się razem umawiają. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – a co ma piernik do wiatraka?! Słyszała Pani, jakie pytanie zadał Pan 

Dylewski? 

Wojciech Dylewski Radny – a co to ma do rzeczy, że ja z Kaliszewskim czy innym znajomym się 

spotykam. Może Pani zazdrości, że Pani nie ma z kim się spotykać? My zostaliśmy w pięciu pominięci a 

dziś wymaga się od nas współpracy? Pani to rozumie? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – nie, ja nie zazdroszczę, Pan zazdrości dla Pana Burmistrza że się z 

nami spotkał. 

Marcin Wileński Burmistrz – owszem, miałem takie jedno spotkanie z radnymi, którzy startowali z 

mojego komitetu i sugerowałem, jeśli chodzi o Przewodniczącego, z kim mi się dobrze współpracuje. 

Pozostałych też przecież odwiedziłem i to osobiście.  

Barbara Marcinkiewicz Radna – tu nie chodzi o to, że Pan odwiedził, tu chodzi o to, że zorganizował Pan 

spotkanie, na którym ustalaliście, kto będzie Przewodniczącym Rady. 

Grzegorz Jaczyński Radny – Burmistrz spotkał się z Radnymi ze swojego Komitetu, co w tym złego? 

Marcin Wileński Burmistrz – Pani Basiu, pamiętam, że po wyborach powiedziała Pani do mnie, że „ja 

dla Ciebie będę taka mama”. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – Pan to jak coś walnie… 

Michał Kaliszewski Radny – czy Pani Przewodnicząca wie jak długo znam się z nie Radnym Wojtkiem 

Dylewskim ale z Wojtkiem!? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – nie, nie wiem jak długo. 

Michał Kaliszewski Radny – Pani stwierdzenie uważam wysoce niestosowne. To że ja jeżdżę do Wojtka 

nijak ma się do tego, że zorganizowane było jakieś spotkanie u Pana Burmistrza. Nie rozumiem związku. 



Zostało wywołane moje nazwisko i potarzam raz jeszcze że jeżdżę do Wojtka Dylewskiego wcale nie po 

to aby się umawiać. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – to powiedziała Pani Radna Marcinkiewicz więc to do Niej proszę 

mieć jakiekolwiek pretensje. 

Michał Kaliszewski Radny – to nie musi Pani uważać, została Pani Przewodniczącą. I to jest koniec 

tematu, dziękuję. 

Wojciech Zyskowski – Panie Burmistrzu, proszę się odnieść do tego co powiedział Pan Józef. 

Marcin Wileński Burmistrz – musimy sprawdzić kategorię drogi, dopuszczalne obciążenie. Zmiana 

organizacji ruchu wymaga dokumentacji, nie można postawić znaku i już. 
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